
Referat fra FAU-møte 02 – 23/24, Holmen skole 

Møtetid: 25.10.23 kl. 18.00-20.00 
Møtested: Auditoriet, bak Galaksen 
Tilstede: Fra skoleledelsen: Bente Talåsen Boye 
Fra FAU: Se vedlegg 1; 13 av 21 klasser var representert i møte. FAU var dermed beslutningsdyktig 
 
Saker til behandling:  

 

 
 

 

 

Sak 11 – 23/24 Velkommen og godkjenning av innkalling 
• Valg av møteleder 

o Som møteleder velges enstemmig Susanne Larsen.  

• Godkjennelse av innkallingen 
o Det fremkom ikke bemerkninger til innkallingen, og innkallingen ble således enstemmig 

godkjent.   

• Godkjenning av referat 
o Bemerkningene til referatet sendt til FAU leder ble innarbeidet. Det fremkom ingen 

ytterligere bemerkninger til referat av 27.09.23, og det ble således enstemmig godkjent.  

• Oppnevnelse av referent 
o Som referent ble Susanne Larsen enstemmig valgt.  

 

 

Sak 12 – 23/24 Orientering fra rektor 

 
Skoleledelsens presentasjon er vedlagt, se vedlegg 2. 

 

Følgende punkter fremheves:   

 

Overgang til ungdomsskole 

- Tilbakemelding ift skolebyttevedtak kommer først i april 

- Bostedsadresse som styrer opptak, ikke barneskole man går på per d.d. 

- Hovseter skal inn i nytt bygg og ny ledelse, så de reviderer alle sine rutiner 

- Hovseter og Midtstuen skole kommer i november/desember til Holmen skole for å 

fortelle om overgang til ungdomsskole 

o De kommer bl.a. til å ta med elever for å fortelle om elevperspektiv 

o Holmen har bedt Midtstuen og Hovseter til å samsnakke ift hva og hvordan de 

presenterer seg til Holmen elevene, for å unngå favorisering  

o Det kom innspill fra FAU om at skolen kan besøke begge skolene så elevene er 

kjent med begge skolene; skoleledelsen takker for innspill og tar det gjerne 

med i vurderingen og planen 

 

- Lærer setter opp trivselsgrupper ift kjente gruppedynamikk 



o FAU medlemmer informerer at de på andre barneskoler har gode erfaringer 

med trivselsgrupper 

- Foreldremøter som er planlagt på Midtstuen og Hovseter er antageligvis tidsmessig før 

man får tilbakemelding om søknad om skolebytte 

- Skoleledelsen understreker at så lenge barna går på Holmen skole, så er de Holmen 

elever; det er uønsket at det i 7. trinn begynnes å snakkes om Hovseter- og Midtstuen-

elever 

- Avslutning for 7. trinn planlegges, enten som komité fra FAU eller foreldregruppen fra 

7. trinn 

o Skoleledelsen ønsker seg et lavterskel-tilbud 

o Det stilles spørsmål om FAU stiller seg bak at det organiseres en felles 

avslutning for hele trinnet, istedenfor klassevise opplegg 

o Skoleledelsen jobber med å sette dato som må koordineres med avslutning på 

f.eks. ungdomsskolen 

- Vedtak: FAU stiller seg bak skoleledelsens forslag om at det organiseres en felles 

avslutning for 7. trinn.  

 

Endringer i klassesammensetning 

- FAU har stilt spørsmål til skoleledelsens basert på at vi ser at barna på trinnet på Holmen 

skole kjenner hverandre dårlig, og for å bryte uheldige mønster som danner seg i noen 

klasser 

- Skoleledelsen er veldig positiv ift endringer i klassesammensetning siden man ikke 

kjenner til barna når man setter sammen klassene i første trinn 

- Skolen ønsker å ha faste rutiner på trinn og ikke behovsprøvd 

o Skolen må eie prosessen, dvs. kan ikke ta hensyn til ønsker fra elever og foresatte 

- Muligens må man gjøre endringer ganske tidlig, kanskje allerede etter 1. klasse; dette 

for å sikre et godt foreldremiljø som igjen er viktig for klassemiljø 

- Ønskelig med trygghetsgrupper i 1. klasse for at elevene blir godt kjent på tvers 

- Skolen ser følgende utfordringer med en slik ordning:  

o tidkrevende prosess 

o barna forandrer seg og man vil ikke få «den perfekte løsningen» 

o mange foreldre vil mene noe om dette 

- innspill fra FAU:  

o det er en kritisk masse som må endres i en slik prosess, ikke bare enkeltelever 

o forutsetning for endringer i klassesammensetning må være at man jobber på 

tvers  

▪ dette f.eks. på enkeltfag i form av arbeidsstasjoner 

o noen FAU representanter synes at bytte etter 1. klasse er for tidlig 

o Det kommer innspill fra FAU at man burde vurdere å ikke bytte til sommerferien, 

men kanskje påske slik at ikke alt blir nytt etter sommerferien 

- informasjon om ordningen er viktig 

- Skolen lager et forslag om en slik løsning, og skolen vil bare foreta en slik endring dersom 

FAU støtter avgjørelsen hvis den blir tatt 

 

Reflekskonkurranse  

- Konkurransen starter på mandag med premie på 1000 kr for vinnerklassen 

- Reflekser på jakker eller skolesekk teller ikke 

- Det blir 2 konkurranser, en for 1.-4. trinn og en for 5.-7. trinn 

 

Nytt skolebyråd 



- Julie Remen Midtgarden som er Oslos nye skolebyråd har vært i Driftsstyret  

- stor fordel for Holmen skole siden hun kjenner det finansielle utfordringsbilde med 

Holmen Pluss veldig godt 

 

Befaring i skolegården 

- befaringen med Oslobygg på et tidspunkt hvor det var veldig mye vann i eplehagen 

- det ble fastslått at det må sørges for forbedret drenering i eplehagen 

- i tillegg ser Oslobygg behovet for å få gjort noe i eplehagen 

- Kostnadsestimat for ballbane i eplehagen på ca. NOK 1 mill, mens Holmen skoles venner 

har fått ca. 220 TNOK. FAU oppfordres til å søke ekstra midler for å få fortgang i 

prosessen 

 

Sak 13 – 23/24 Status fra arbeidsgruppene:   
- Arbeidsgruppe AKS:  

o AKS gruppe har begynt med sine møter med AKS-ledelsen. 
o Foreldremøte AKS avholdt; hovedpunkter om sikkerhet, kommunikasjon, aktiviteter på AKS 
o Positiv tilbakemelding om aktivitetsplan 
o Veldig bra med foreldremøte på AKS 

 

- Skolemiljø 
o Jobber med handlingsplan hvis det skjer hendelser 
o Skolen sliter fortsatt med språkbruk 
o Fokus for SMU å jobbe med ulikheter 
o I SMU har man besluttet at man der mulig og hensiktsmessig tar ut enkeltbarn; de forbereder 

seg ekstra godt og får mulighet til å «skinne» i undervisningen 
o Det er ikke ennå lagt plan hva midlene (tilskudd til felles innsats mot mobbing i Osloskolen: 20 

TNOK + 20 TNOK ) skal brukes for  
 

- 17. mai gruppe 
o Begynner planlegging nå og bygger på tidligere erfaring 

 

- Skolefag og læringsbrett 
o Bruk av AI på skolen; ønsker å utfordre skolen på hvordan man skal håndtere det 

 

- Nærmiljø 
o På grunn av fravær presenterer de i neste møte 

 
 
 

Sak 14 – 23/24 Eventuelt  

- Det foreslås at 7. klasse skoleavslutning blir et trinnansvar for 7.trinn på linje med trinnansvar for 
gjenglemt tøy og 17. mai (se referat fra FAU-møte 01-2023/24) 

o FAU skal utarbeide føringer til arrangementet 

- FAU oppfordrer skoleledelsen til å informere omgående om overgang til ungdomsskole da det 
oppleves stort informasjonsbehov i foreldregruppen 

- Ingen andre saker ønskes diskutert og møte avsluttes.  



Vedlegg 1: Deltagerlisten 

Klasse Navn Møte 25.10 

1A Ingrid Haaskjold x 

1B Simon Kiil x 

2A Rikke Næss Wilhelmsen x 

2A Kristine Fremstad Moen x 

2B Anna Storaker x 

2C Silja Holbæk-Hansen x 

3C Kristin Dahle x 

4B Susanne Larsen x 

4B Cecilie Weyergang x 

4C Erica Munthe-Kaas x 

4D Mona Hafstad Bryn x 

4D Anette Jaeger Arnesen x 

5B Janicke Norberg Rydning x 

6A Tor Asbjørn Hegge x 

6B Håvard Kampen x 

7B Torhild Dybwad Mathiesen x 

7B Laura Margarita Salas Fernandez x 

 


